
Zápis
z 18. veřejného zasedání Zastupitelstva města Starého Plzence,

konaného dne 17.02.2025 od 17.00 hodin v obřadní síni budovy radnice
na Masarykově náměstí čp. 121 ve Starém Plzenci

Počet přítomných členů ZM: 16 (dle prezenční listiny)
Omluvených: l (Mgr. Brej chová)
Neomluvených: O
Hosté: Ing. Radek Hroch, tajemník MěÚ

Viktor S vantner, jednatel a likvidátor PRONAP s.r.o. v likvidaci

Průběh jednání:

K bodu l. - Zahájení
18. veřejné zasedání, které bylo řádně svoláno, zahájil a řídil starosta města Ing. Jan Eret, který přivítal všechny
přítomné. Informoval, že zasedání je streamované, dále bude pořízen audio záznam, který bude po provedené
anonymizaci zveřejněn na webových stránkách města. Konstatoval, že podle prezenční listmyje z celkového počtu
17 členů zastupitelstva města (dále jen ZM) přítomno 14 členů a ZM je usnášení schopné. ZM bylo zahájeno
v 17:00 hod. Zapisovatelkou pro pořízení zápisu o průběhu jednání určil Lenku Nápravnfkovou. Konstatoval,
že zápis z posledního zasedání byl ověřen a nikdo k němu nepodal námitky.

K bodu 2. - Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu
Pan starosta navrhl jako ověřovatele zápisu:
Ing. Jana Kotáru, Ing. Petra Jelínka.
Pan starosta se dotázal, zda má někdo jiný návrh. Nebylo tomu tak. Nechal o návrhu hlasovat.

Hlasování:
PRO: 14 PROTI: O ZDRŽEL SE:O

Pan starosta konstatoval, že ověřovatelé zápisu byli zvoleni.

V 17.07 hod. přisel Ing. Vaník - celkem přítomno 15 členů ZM.

Pan starosta navrhl na složení návrhové komise:
Mgr. Bardounovou, Ing. Červeného, MBA, Mgr. Bc. Stýblovou.

Jako zapisovatele usnesení navrhl tajemníka MěÚ Ing. Radka Hrocha.

Pan starosta se dotázal, zda má někdo jiný návrh. Nebylo tomu tak. Nechal o návrhu hlasovat.

Hlasování:
PRO: 15 PROTI: O ZDRZEL SE: O

Pan starosta konstatoval, že návrhová komise byla zvolena.

Pan starosta přečetl navrhovaný program jednání:

l. Zahájení
2. Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu
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3. Kontrola phiění usnesení z minulých zasedání
4. Zápis zjednání fmančního výbom
5. Schválení kupní smlouvy mezi městem Starý Plzenec a společností PRONAP s.r.o. v likvidaci
6. Informace o postupu projektu „Přístavba ZŠ a novostavba sportovní haly"
7. Koncept moderní prezentace hradu Radyně
8. Územní studie „ÚS-07 STARÝ PLZENEC-SMETANOVA-JIH",
9. Oznámení o zahájení obnovy katastráhiího operátu novým mapováním a jmenování zástupců města

do komise pro zajišťování průběhu hranic
10. Různé:

a) Volba občana města do funkce přísedící u soudu
11. Závěr

Pan starosta se dotázal, zda má někdo dotaz. Nebylo tomu tak, nechal o návrhu hlasovat:

Hlasování:
PRO: 15 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Pan starosta konstatoval, že program byl schválen:

l. Zahájení
2. Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu
3. Kontrola ptaění usnesení z minulých zasedání
4. Zápis zjednání fmančního výboru
5. Schválení kupní smlouvy mezi městem Starý Plzenec a společností PRONAP s.r.o. v likvidaci
6. Informace o postupu projektu „Přístavba ZŠ a novostavba sportovní haly"
7. Koncept moderní prezentace hradu Radyně
8. Územní studie „ÚS-07 STARÝ PLZENEC-SMETANOVA-JIH",
9. Oznámení o zahájení obnovy katastráhiího operátu novým mapováním a jmenování zástupců města

do komise pro zajišťování průběhu hranic
10. Různé:

a) Volba občana města do funkce přísedící u soudu
11. Závěr

(Bod č. 2 viz zvukový záznam od 0:00:56 do 0:03:34 hod.)

K bodu 3. - Kontrola plnění usnesení z minulých zasedání
Pan starosta předal slovo Mgr. Bc. Stýblové.
Mgr. Be. Stýblová seznámila přítomné s kontrolou phiění usnesení ZM k 07.02.2025.

Pan starosta se dotázal, zda má někdo dotaz. Nebylo tomu tak.

Pan starosta požádal návrhovou komisi o návrh usnesení.
Ing. Červený, MBA přečetl návrh usnesení:
ZM bere na vědomí informaci předsedy kontrolního výbom o phiění usnesení z předchozích zasedání.
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Hlasování:
PRO: 15 PROTI: O ZDRŽEL SE:O

Pan starosta konstatoval, že usnesení k bodu č. 3 bylo přijato.

(Bod č. 3 viz zvukový záznam od 0:03:34 do 0:11:00 hod.)

K bodu 4. - Zápis z jednání finančního výboru
Pan starosta předal slovo Ing. Jelínkovi, předsedovi fmančního výboru.
Ing. Jelínek - seznámil přítomné se Zápisem č. 19/2022-2026 z jednání fmančnflio výboru Zastupitelstva města
Starý Plzenec konaného dne 11.02.2025.

V 17:23 hod. přišla paní Zikmundová—celkem přítomno 16 členůZM.

Pan starosta se dotázal, zda má někdo dotaz.

K tomuto bodu proběhla diskuze viz zvukový záznam od 0:24:39 do 0:42:07 hod., kde hovořili: Ing. Doláková,
Ing. Jelínek, Ing. Eret, MVDr. Benedikt, Ing. arch. Stark, Ph.D. na téma kontrola dotace pro spolek YMCA,
tenníny pro podání dotací, dotace a usnesení RM.
Ing. arch. Stark, Ph.D. dále navrhl diskuzijiž ukončit, p. Vávra sdělil, že o ukončení diskuse by se mělo hlasovat.

Hlasování o ukončení diskuze:
PRO: 14 (Mgr. Bardounová, p. Vávra, Ing. Doláková, Ing. Šunána, Ing. arch. Stark, Ph.D., MVDr. Benedikt,

Ing. Eret, Ing. Kotora, Mgr. Vrobel, p. Švéda, Mgr. Lunterova, Mgr. Be. Stýblová, pí Zikmundová,
Ing. Jelínek)

PROTI: O
ZDRŽEL SE: 2 (Ing. Červený, MBA, Ing. Vaník)

Pan starosta požádal návrhovou komisi o návrh usnesení.
Mgr. Be. Stýblová přečetla návrh usnesení:
ZM bere na vědomí zápis zjednání fmančnflio výbom č. 19_2022-2026 konaného dne 11.02.2025.

Hlasování:
PRO: 16 PROTI: O ZDRZEL SE: O

Pan starosta konstatoval, že usnesení k bodu č. 4 bylo přijato.
(Bod č. 4 viz zvukový záznam od 0:11:00 do 0:43:19 hod.)

Pozn.: zápisy zjednání FV a KV jsou zveřejněny na webu města:
httDS://www.starvDlzenec.cz/mesto/zastuDÍtelstvo-a-rada-mesta/zapisv-wbom-zm/

K bodu 5. - Schválení kupní smlouvy mezi městem Starý Plzenec a společností PRONAP s.r.o. v likvidaci
Pan starosta předal slovo Mgr. Švantnerovi, jednateli a likvidátorovi společnosti PRONAP s.r.o. v likvidaci, který
seznámil přítomné se souhrnnou zprávou likvidátora (stav ke dni 05.02.2025), dalšími materiály, které se týkají
dosavadního i plánovaného průběhu likvidace společnosti, a zároveň zahrnul i dotazy, které předem obdržel
od Ing. Dolákové a která své dotazy ještě upřesnila.
Tento bod dále dopkiil pan starosta.

K tomuto bodu dále hovořili: Ing. Eret, Mgr. Švantaer, Ing. Doláková, Ing. Červený, MBA.

Pan starosta se dotázal, zda má někdo dotaz. Nebylo tomu tak.
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Pan starosta požádal návrhovou komisi o návrh usnesení.

Mgr. Bardounová přečetla návrh usnesení:
ZM bere na vědomí zprávu likvidátora společnosti PRONAP s.r.o. v likvidaci, 1C: 25248111 a další předložené
materiály týkající se dosavadního i plánovaného průběhu likvidace společnosti PRONAP s.r.o. v likvidaci.

Hlasování:
PRO: 16 PROTI: O ZDRZEL SE: O

Ing. Červený, MBA přečetl návrh usnesení:
ZM souhlasí s prodejem majetku společnosti PRONAP s.r.o. v likvidaci, 1C: 25248111 jedinému společníku
městu Starý Plzenec, 1C: 00257257.

Hlasování:
PRO: 16 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Mgr. Be. Stýblová přečetla návrh usnesení:
ZM schvaluje uzavření kupní smlouvy mezi městem Starý Plzenec a společností PRONAP s.r.o. v likvidaci, 1C:
25248111, v předloženém znění.

Hlasování:
PRO: 16 PROTI: O ZDRZEL SE: O

Pan starosta konstatoval, že usnesení k bodu č. 5 bylo přijato.
(Bod č. 5 viz zvukový záznam od 0:43:19 do 1:23:43 hod.)

V 18:30h vyhlášena přestávka.
V 18:42h byla přestávka ukončena.

K bodu 6. - Informace o postupu projektu „Přístavba ZŠ a novostavba sportovní haly"
Pan starosta infonnoval zastupitele o postupu projektu „Přístavba základní školy a novostavba sportovní haly".
Pan starosta zmínil čísehié podklady - přehled, co již bylo prostavěno a jak se to dotklo jednotlivých dotací, jak
bude dále financováno.
Uvedl, že zhotovitel zasypává výkop na jižní straně obou objektů a bude následovat fmální tvarování pozemku.
Střecha na škole je dokončena a bude se pracovat na střeše sportovní haly. Uvnitř jsou vybetonovány podlahy,
jsou hotové vnitřní omítky, celá budova bude vysychat. V budově, kde bude gastro a jídelna, probíhají práce na
obkládání, proběhne zaměřování a následně osazování nábytkem, dojde k vybavení kuchyně. Pokračují přípravy
na budování parkoviště v Nádražní ulici, probíhají práce na zámkové dlažbě v Žižkově ulici, proběhnou jednání
se společností ČEZ.
Pan starosta poděkoval všem, kteří na projektu spolupracují.

Dále pan starosta infomioval o převodech finančních prostředků z dotace na účet města a o čerpání dotačních
prostředků (realizovaná fakturace).

Pan starosta se dotázal, zda má někdo dotaz.

K tomuto bodu proběhla diskuze viz zvukový záznam od 1:31:36 do 1:41:40 hod., kde hovořili: p. Vávra, pan
starosta, Mgr. Be. Stýblová, Ing. Doláková na téma: finanční model provozu sportovní haly, pronájem a rezervace
sportovní haly, správce sportovní haly, možnost využití dotace.
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Pan starosta požádal návrhovou komisi o návrh usnesení.
Mgr. Bardounová přečetla návrh usnesení:
ZM bere na vědomí informaci starosty o postupu akce „Přístavba základní školy a novostavba sportovní haly
ve Starém Plzenci".

Hlasování:
PRO: 16 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Pan starosta konstatoval, že usnesení k bodu č. 6 bylo přijato.
(Bod č. 6 viz zvukový záznam od 1:23:59 do 1:42:08 hod.)

K bodu 7. - Koncept moderní prezentace hradu Radyně
Pan starosta představil předsedu komise pro kultům a památky Ing. Vladimíra Procházku.
Ing. Procházka seznámil s koncepcí, kterou zpracovala pracovní skupina ve složení: Mgr. Michalova, M. Esterle,
J. Švéda a Ing. Procházka ve spolupráci s Občanským spoUkem Hůrka a Radyně, Cento-em služeb pro turisty, K-
Centrem, Ing. arch. Stárkem, Ph.D. - členem rady města, Mgr. Brejchovou - za Komisi strategického rozvoje.
Uvedl, že došlo k revizi konceptu a toto revidované znění předkládá k posouzení.

Pan starosta se dotázal, zda má někdo dotaz.

K tomuto bodu proběhla diskuze viz zvukový záznam od 1:44:11 do 1:59:05 hod., kde hovořili: p. Vávra, pan
starosta, Ing. Procházka, Ing. Doláková, Ing. Šimána, MVDr. Benedikt, Ing. Červený, MBA, Mgr. Bc. Stýblová
na téma: vegetace bránící pohledu na hrad, zhotovení nové lávky k hradu Radyně, problémy ohledně dalších
předpokladů moderní prezentace hradu Radyně, personáhií odpovědnost pro naphiění koncepce.

Pan starosta požádal návrhovou komisi o návrh usnesení.
Ing. Červený, MBA přečetl návrh usnesení:
ZM schvaluje strategický dokument Koncept moderní prezentace hradu Radyně.

Hlasování:
PRO: 16 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Pan starosta konstatoval, že usnesení k bodu č. 7 bylo přijato.
Ing. arch. Stark, Ph.D. poděkoval za schválení, tímto je koncept zařazen mezi strategické dokumenty a může se
s ním začít pracovat.

(Bod č. 7 viz zvukový záznam od 1:42:08 do 1:59:50 hod.)

K bodu 8. - Územní studie „ÚS-07 STARÝ PLZENEC-SMETANOVA-JIH"
Pan starosta předal slovo Ing. Kotorovi a Ing. arch. Stárkovi, Ph.D.
Jako první hovořil Ing. Kotora, který představil územní studii. Uvedl, že vzhledem k připravované rekonstrukci
Smetanovy ulice a přesunu autobusových zastávek, město objednalo zpracování územní studie fumou Atelier
Kontext s.r.o. Územní studie byla vypracována v souladu s územním plánem, byla zkonzultována s vlastníky
dotčených pozemků, předána zástupci pořizovatele MMP a je předložena ZM.
Ing. arch. Stark, Ph.D. doplnil další mformace ohledně územní studie.

K tomuto bodu proběhla diskuze viz zvukový záznam od 2:04:56 do 3:45:06 hod., kde hovořili:
občanka z Pastýřské ulice, p. Vávra, Ing. arch. Stark, Ph.D., občanka, Ing. Červený, MBA, p. ^^^B (občan),
pan starosta, Ing. Kotora, Ing. Šimána, Ing. Doláková, Mgr. Bc. Stýblová, Ing. Jelínek, občané z Pastýřské ulice,
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Mgr. Lunterová na téma: nesouhlas se stavbou bytových domů, schvalování územního plánu, stavební povolení,
defmice obsahu, rozsahu a účelu územní studie, narušení vlastnických vztahů, konzultace s MMP, možnost jednání
o využití pozemků, chyby v územní studii, možnost změny územního plánu, možnost přihlásit se do stavebního
řízení, umístění autobusové zastávky v rámci projektu, přijetí usnesení k tomuto bodu, společný cíl a vzájemná
spolupráce, další komunikace s pořizovatelem územního plánu, vytvoření nové územní studie dle územního plánu,
zpomalovací prvky, možnost etapizace, zpráva o vyhodnocování uplatňování územního plánu (možnost podnětů
na řešení změn), projednání územní studie s vlastníky pozemků, nová úprava stavebního zákona a schvalování
územního plánu, návrh dalšího postupu, možná směna pozemků, formulace usnesení, demografický vývoj, řešení
přístupové cesty, omezení do Škokií ulice, řešení hřiště.

Bylo přistoupeno k navrhování usnesení dle vznesených výhrad.
Ing. Červený, MBA přečetl návrh usnesení:
ZM bere na vědomí územní studii ÚS-07 STARÝ PLZENEC-SMETANOVA-JIH, vypracovanou firmou Atelier
Kontext s.r.o.,
nesouhlasí se stávajícím dopravním napojením a nadzemní technickou infrastrukturou,
ukládá radě města zajistit prověření dopravního napojení a navrhované nadzemní technické infrastmktury
s ohledem na stávající zástavbu a majetkoprávní vztahy a projednat s pořizovatelem;
Termín: do 28.02.2025

Ing. arch. Stark Ph.D. navrhuje následující úpravu usnesení:
ZM bere na vědomí územní studii ÚS-07 STARÝ PLZENEC-SMETANOVA-JIH, vypracovanou firmou Atelier
Kontext s.r.o.,
nesouhlasí se stávajícím řešením dopravního napojení a nadzemní technickou mfrastrukturou,
ukládá radě města zajistit prověření dopravního napojení a navrhované nadzemní technické infi-astmktury
s ohledem na stávající zástavbu a majetkoprávní vztahy a projednat možné úpravy s pořizovatelem;
Termín: do 28.02.2025

Ing. Červený, MBA přečetl celé znění usnesení včetně úprav:
bere na vědomí územní studii ÚS-07 STARÝ PLZENEC-SMETANOVA-JIH, vypracovanou firmou Atelier
Kontext s.r.o.,
nesouhlasí se stávajícím řešením dopravního napojení a nadzemní technické mfrastruktury,
ukládá radě města zajistit prověření dopravního napojení a navrhované nadzemní technické infrastruktury
s ohledem na stávající zástavbu a majetkoprávní vztahy a projednat možné úpravy s pořizovatelem;
Termín: do 28.02.202 5

HlasovanL
PRO: 16 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Pan starosta konstatoval, že usnesení k bodu č. 8 bylo přijato.
(Bod č. 8 viz zvukový záznam od l:59:do 3:48:53 hod.)

Hosté a občané následně opouštěli obřadní síň.

K bodu 9. - Oznámení o zahájení obnovy katastrálního operátu novým mapováním a jmenování zástupců
města do komise pro zajišťování průběhu hranic
Pan starosta předal slovo tajemníkovi Ing. Hrochovi, který sdělil, že Katastráhií úřad pro Plzeňský kraj oznámil
městu Starý Plzenec, že bude katastráhií operát v katastrákiím území Starý Plzenec města Starý Plzenec obnoven
novým mapováním. Bude zahájeno zjišťování průběhu hranic, pozemků a vnějších obvodů budov. Až do roku
2027 budou kontaktováni vlastníci a proběhne měření hranice pozemků tak, aby pozemky byly v aktuáhií podobě.
Město Starý Plzenec bylo vyzváno k účasti zástupců města v komisi pro zjišťování průběhu hranic. V praxi to
může znamenat, že město o část své výměry může přijít nebo naopak část nové výměry získat, proto s ohledem
na odpovědnost za majetek města je doporučeno jmenovat zástupce města do komise na zasedání ZM.
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Pan starosta se dotázal, zda má někdo dotaz.

K tomuto bodu proběhla diskuze viz zvukový záznam od 3:53:36 do 3:55:56 hod., kde hovořili: Ing. Šimána,
Ing. Hroch, p. Vávra na téma: dohoda/spor mezi vlastníky, kontrola pozemků přímo na místě, proběhla revize
pozemků v Sedlci.

Pan starosta požádal návrhovou komisi o návrh usnesení.
Mgr. Be. Stýblová přečetla návrh usnesení:
ZM bere na vědomí oznámení Katastráhiího úřadu pro Plzeňský kraj o zahájení obnovy katastráhiího operátu
novým mapováním a požadavek na personáhií zastoupení města Starý Plzenec v komisi pro zjišťování průběhu
hranic,
ZM jmenuje zástupce města Starý Plzenec do komise pro zjišťování průběhu hranic v katasta'ahiim území Starý
Plzenec města Starý Plzenec ve složení Ing. Jan Eret, Ing. Jan Kotora, MVDr. Václav Benedikt, Ing. Radek Hroch,
Stanislav Hrachovec a Libuše Hosnedlová.

Hlasování:
PRO: 16 PROTI: O ZDRZEL SE: O

Pan starosta konstatoval, že usnesení k bodu č. 9 bylo přijato.

(Bod č. 9 viz zvukový záznam od 3:52:00 do 3:56:50 hod.)

K bodu 10. - Různé
a) Volba občana města do funkce přísedící u soudu

Pan starosta předal slovo tajemníkovi Ing. Hrochovi, který uvedl, že město bylo vyzváno Okresním soudem Plzeň-
jih o opětovné zvolení přísedící u Okresního soudu Plzeň-jih JUDr. Ivany Pazdiorové, které končí funkční období.
Toto období je vždy čtyřleté.

Pan starosta se dotázal, zda má někdo dotaz. Nebylo tomu tak.

Pan starosta požádal návrhovou komisi o návrh usnesení.
Mgr. Bardounová přečetl návrh usnesení:
ZM volí ve smyslu ustanovení § 64 zákona č. 6/2002 Sb., o soudech a soudcích, občanku města JUDr. Ivanu
Pazdiorovou přísedícím Okresního soudu Plzeň -jih na následující čtyřleté období.

Hlasování:
PRO: 16 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Pan starosta konstatoval, že usnesení k bodu č. 10 bylo přijato.
(Bod č. 10 viz zvukový záznam od 3:56:50 do 3:58:06 hod)

K bodu různé:

- p. Vávra vznesl dotaz ke změně územního plánu č. l , odpověděl Ing. arch. Stark, Ph.D. - nyní vyjde článek
v RL a bude zveřejněno datum veřejného projednání: 19.3.2025 v 16h v obřadní síni v budově radnice,
- Ing. Doláková se dotázala, zda v této změně č. l je zahrnuta pouze ulice Kaštanová, odpověděl Ing. arch. Stark,
Ph.D. - je tam převedení do jednotného standardu, dále ulice Kaštanová, úprava plochy, kde byla špatná výměra,
a Čížkovo pole,
- p. Vávra se zeptal, zda je k lesní hospodářský plán k nahlédnutí, odpověděl MVDr. Benedikt - plán ještě není
kompletní, ale pošle p. Vávrovi rozpracovaný plán,
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- p. Vávra se dotázal, kdo je nyní kronikářkou města, odpověděl pan starosta - kronikářkou je paní Zdeňka
Ratajova, vše si připravuje.

K bodu 11.-Závěr

Pan starosta poděkoval všem přítomným za účast.

Ve 21:20 hod. pan starosta ukončil 18. veřejné zasedání Zastupitelstva města Starý Plzenec.

Zapsala dne 04.03.2025
Leiika Nápravníková

Ověřovatelé zápisu:
Ing. Jan Kotora v. r. Ing. Petr Jelínek v. r.

Starosta města Starý Plzenec
Ing. Jan Eret v. r.
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